
Dagsorden bestyrelsesmøde Sjællandske Fåreavlere.

Den 6. 10. 2021. kl. 20.30.

Deltager Bodil, Richard, Hans-Erik, Inga og Josephine.

Gennemgang af dagsorden. 

Referent.  (beslutningsreferat)

Nye punkter til dagsordenen

1. Tilbud fra Torben angående kassere for Sjællandske Fåreavlere. 
Bodil og Richard klare regnskabet. 

2.  Kontakt til frivillige rådgivere  
Der her ikke været respons fra de frivillige rådgiver i forbindelse med henvendelse fra Richard. Vi 
sletter de frivillige rådgiver og i første omgang står Richard og Josephine.

3. Referat fra generalforsamlingen og konstitueringen. 
Josephine mangler beretning fra Anne og laver referat færdigt i aften. 

4. Oplæg fra rådgivningsteamet angående sundhedsudvalget. 
Inga er blevet spurt om hun vil deltage. Der er stemning for at der mangler et samlet udvalg i 
forbindelse med sundhed af får.

5. Samarbejde med øvrige fåreavlsforeninger. 
Vi vil gerne samarbejde med de andre foreninger. Vi har ikke så meget at tilbyde de andre 
foreninger endnu.

6. Planlagte kommende arrangementer
 Ormetælledage på lørdag i Rønnede. Tælledag på fårene lige før læmning.

7. Kommende arrangementer under planlægning ansvarlige. 
 Medicinhåndteringskursus. Teori på computer, praktisk del i Rønnede (foreningen betaler 

dyrlægen og lokaler)
 Inga laver lemme kursus teoretisk …. Praktisk hos David
 Farvegenetik osv. med spælsau. den 30. oktober (Josephine)
 Fodring (Richard)
 Dag hos Skovhuse fåregrej (Richard tager kontakt)
 Besøg hos Anne Hjelm, gårdbutik og gotlænder (richard)
 Besøg hos Bodil omkring staldindretning (Bodil)

8. Ønsker til kommende arrangementer hvem er ansvarlig. 
 Besøg hos andre racebesætninger. 
 Sygdoms kursus praktisk med Inga med syn af organer… 

9. Nyhedsbreve. 
 Brug af svampe til brunstkontrol

10. Budget- for 2022. Økonomi.  
Udgifter til medicinhåndteringskursus og til parasit dage

11. Julemarked og reklame. 



Der er ikke nogen annoncer på nettet omkring Julemarked. Vi vil annoncere på de sociale medier
12. eventuelt. 


